

## 聯合書院師生共膳計劃 12/11/2009 United College Dinner



醫學院院長霍泰輝教授(後排左五)及院長馮國培教授(後排右四)與部分醫學院學生合照。

Professor Fok Tai-fai, Dean of Faculty of Medicine (back row, fifth from left) and Professor Fung Kwok-pui, College Head (back row, fourth from right) posed a group photo with students from Faculty of Medicine.



超過一百名聯合書院醫學院師生參與假威爾斯親王醫院何善衡夫人醫科生宿舍大堂舉行的共膳晚宴。

Over 100 staff and students from the Faculty of Medicine joined the United College dinner at the Madam S H Ho Hostel, Prince of Wales Hospital for Medical Students.

## 2009 年度校長盃暨教職員同樂日 15/11/2009 2009 Vice-Chancellor's Cup and Fun Fair



聯合運動員列隊出席校長盃開幕禮。  
UC team members lined up for the VC's Cup Opening Ceremony.



院長馮國培教授(中)及院務主任李雷寶玲女士(最左)與聯合同學於聯合書院攤位前合照。

Professor Fung Kwok-pui, College Head (centre); Mrs Christina Li, College Secretary (far left) and UC students posed a group photo in front of the College game booth.



聯合書院羽毛球隊(左圖)及足球隊(右圖)分別勇奪羽毛球比賽及足球比賽季軍。

United College Badminton Team (photo on left) and Football Team (photo on right) snatched the second runner-up title respectively.



聯合書院籃球隊勇奪籃球比賽亞軍。  
United College Basketball Team won the first runner-up title.



全體聯合書院運動員於校長盃頒獎禮與各嘉賓合照。

United College team members posed a group photo with guests at the VC's Cup Prize Presentation Ceremony.